
Iso-Ruokjärven suojeluyhdistys ry / Toimintakertomus kaudelta 2015: 1.5.2015 — 30.4.2016 
 
1. Jäseniä 27 maksanutta (edellisenä vuonna 26). Ei uusia jäseniä. 
 
2. Veikko Nyholm organisoi vesikasvien niittoa ja keräystä Liskin koneella (18.6. sekä 12.9.2015). 
Yhdistys kustansi koneen siirron jälkimmäisellä kerralla. 
 
3. Sammatin järvipäiville osallistuttiin yhdessä muiden Sammatin järvisuojeluyhdistysten kanssa 
(8.8.2015). 
 
4. Pidettiin juhannusjuhlat järveläisille Haapaniemessä (19.6.2015). ≈ 60 osanottajaa. 
 
5. Pidettiin vuosikokous Haapaniemessä (9.8.2015). Osallistujia 15. 
 
6. Hallitus kokoontui ≈ 2 kertaa. 
 
7. Otettiin vesinäytteet (26.8.2015, Luvy). Lohjan kaupungin avustusta tähän ei saatu.  
 
8. Saatiin Eeva Rannan kautta Iso-Ruokjärven vesianalyysitiedot ympäristöhallinnon tietokannasta 
vuodesta 1991 alkaen (20.8.2015). 
 
9. Kasviston kartoituksen rahoitusvaihtoehtoja selvitettiin (yhdistyksellä ei ole riittäviä omia varoja 
selvityksen teettämiseen).   
 
10. Yhdistyksen nettisivuja ei saatu pystyyn. 
 
11. Tilikauden päättyessä 30.4.2016 yhdistyksen tilillä 1356,01 € (ei velkasaldoa). 
 



 
Toimintasuunnitelma kaudelle 2016: 1.5.2016 — 30.4.2017 
 
 
1. Jatketaan jäsenhankintaa. Tässä tarkoituksessa yhdistys päivysti Sammatin kesätorilla 11.6.2016. 
Lisäksi laaditaan jäsenhankintakirje vielä loppukesästä. 
 
2. Ollaan yhteydessä muihin Sammatin järvien suojeluyhdistyksiin sekä kalaosuuskuntaan. 
 
3. Kasvustokartoitukseen rahoitus Hämjoki-pilottihankkeesta, joka käynnistynee ensi vuonna. 
 
4. Ollaan yhteydessä Luvyyn, Lohjan kaupungin ympäristöviranomaisiin sekä Uudenmaan ELY-
keskukseen (vesistötutkija Eeva Ranta / Luvy, ympäristöpäällikkö Risto Murto / Lohjan kaupunki, 
erikoistutkija Pasi Lempinen / Uudenmaan ELY-keskus). 
 
5. Ollaan mukana Hämjoen pilotissa (Länsi-Uudenmaan vesistökunnostusverkosto -hanke). Vetäjänä 
hankepäällikkö Maija Venäläinen / Luvy. 
 
6. Osallistuttiin Sammatin järvipäiville 6.8.2016. 
 
7. Tarjotaan ja tuetaan vesikasvien niittoa järvemme rannoilla. Ensimmäinen niittokierros oli 11. ja 
13.6.2016. Veikko Nyholm organisoi toisen niittokierroksen. Tässä yhteydessä niitetään yhdistyksen 
kustannuksella Vitalahden aluetta. Ensi keväänä pyritään kokeilemaan veneeseen kiinnitettävää 
niittolaitetta, jolla voidaan niittää syvemmältä kuin Liskin koneella. 
 
8. Tilataan vesinäytteet. 
 
9. Pidettiin juhannusjuhlat Iso-Ruokjärven ranta-asukkaille 24.6.2016. ≈ 60 osanottajaa. 
 
10. Pidetään vuosikokous tänään 7.8.2016. 

 
11. Jaetaan jäsenille paikallista vesisuojeluinfoa. 
 
12. Yhdistykselle on jo toteutettu 5/2016 uudet nettisivut. 
 
13. Otetaan selville, onko roskakalan määrällä ja vesiruton määrällä jotain yhteyttä, t.s. lisääntyykö 
vesirutto kun roskakalaa poistetaan. 


